
Referat af bestyrelsesmøde 20/8 2022 hos Jens

1. Godkend. af referat og dagsorden

2. Økonomi
   Når kontingent for 2022 er indrevet, har vi knap 90.000 kr. på bogen. Heraf skal betales veje okt.

3. Veje
  Niels ordner flytning af skilt 20 km på Fyrrevej og
   holder øje med huller på Fyrrevej
   og undersøger, hvilken slags bump der fås til grusveje samt kontakter kommunen ang. mulighed
   for at lægge bump på grusveje (ønske om bump ved krydsene)
   Vi talte også om støvbinder også netop ved krydsene. 
   
   Anne ordner beskæring v skilt på Koglevej

4. Grøfter
    Grøftemand holder pileurt nede ved enden af Fyrrevej ved diget, dyrt, men virker
    Jens kontakter grøftemand ang. regning og status på pileurt

5. SAGT (sammenslutn. af grundejerforeninger i gamle Trundholm komm.)
    Erik Malling er indtrådt i bestyrelsen for et år. 
    Ideer til forbedring af Lyngvej indhentes, og Niels Mohr har udfærdiget Kongelyngens ideer i et
    brev til SAGT.
    SAGT vil også gå ind i sagen om lugtgenerne på Koglevej om nødvendigt

6. Sammenlægning med de to nabogrundejerforeninger
    Niels har lavet et udkast hertil

7. Møder
    Næste bestyrelsesmøde søndag d 30/10 2022 kl. 9.00 hos Anne

  


